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Maastricht, 17 april 2023 

 

Betreft: Schriftelijke vragen – GroenLinks en Volt - Anti-discriminatie voorzieningen in Maastricht  

Geacht college,  

 

Op 5 januari, 2023 hebben GroenLinks en Volt, samen met SPM, Partij voor de Dieren en SP vragen 

gesteld over de antidiscriminatie voorzieningen in Maastricht. Naar aanleiding van een artikel in de 

Limburger gepubliceerd op 16 april, 2023 blijft geld bedoeld voor de aanpak van discriminatie op de 

plank liggen, of gaat het naar andere voorzieningen. In dit artikel wordt ook aangegeven dat ADV 

Limburg ‘onvoldoende zichtbaar’ zou zijn, en dat de financiering afhangt van de politieke kleur van de 

gemeente. ADV geeft ook aan dat ze op het moment enkel bezighouden met de afhandeling van 

klachten, en niet met preventie. GroenLinks en Volt hebben hierover de volgende vragen. 

1. Welke financiële middelen c.q. budgetten ontvangt gemeente Maastricht voor het bestrijden 

van discriminatie en hoe zijn deze tot op heden besteed? Zijn er mogelijk budgetten op andere 

wijze besteed, zo ja waaraan? 

2. In uw beantwoording van de schriftelijke vragen op 5 januari 2023 geeft u aan dat “Zoals gezegd 

heeft ADV Limburg een taak in preventie en voorkomen van discriminatie”, het artikel geeft 

echter aan dat ADV de financiën niet zou hebben om deze taken uit te voeren. Is dit een 

constatering die u deelt met ADV?  

3. Het artikel geeft ook aan dat er problemen zouden zijn rondom het gebrek aan zichtbaarheid 

van het meldpunt. Is er huidig beleid omtrent het vergroten van de bekendheid van het 

meldpunt binnen Maastricht?  

In april 2022 verscheen de brandbrief van ADV over hoe bijna geen enkele Limburgse gemeente extra 

rijksgeld, bedoeld voor het tegengaan discriminatie, sluist naar ADV Limburg, en wordt er gevraagd om 

deze extra subsidie alsnog beschikbaar te stellen.  

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20230415_96346643


     

4. Hoe heeft gemeente Maastricht gehandeld naar aanleiding van deze brandbrief? Is er naar 

aanleiding van deze brandbrief extra subsidie beschikbaar gesteld?  

Volgens het artikel gaat een deel van de bijdrage naar een ‘procesregisseur’ omtrent de aanpak van 

polarisatie. Ook in het Meerjarenprogramma Veiligheid 2023-2026 wordt er betoont dat er aandacht zal 

zijn betreffende de aanpak van polarisatie.  

5. Wat is het huidige takenpakket van deze procesregisseur polarisatie? Hoe vaak heeft deze 

procesregisseur contact met het ADV? 

Er zijn meerdere artikelen recent ook verschenen over rechtsradicalisering in Limburg, onder andere 

over een nationaalsocialistische groepering in Maastricht (link, link, link). GroenLinks heeft signalen 

ontvangen sinds 2021 dat de publieke aanwezigheid van deze groep, onder andere door stickers en 

posters, een gevoel van onveiligheid met zich meebrengt, vooral voor individuen die deel uit maken van 

bepaalde minderheden binnen Maastricht die sneller te maken krijgen met discriminatie en racisme.  

6. Wordt de aanwezigheid van dit soort geradicaliseerde groeperingen meegenomen binnen de 

aanpak van polarisatie en discriminatiebestrijding binnen Maastricht? 

Hoogachtend,  

 

Anne Lucas    Jules Ortjens 

GroenLinks       Volt  
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